



康樂及文化事務署  
Leisure and Cultural  
Services Department

先進運動會 2023 - 太極比賽  
Masters Games 2023 - Tai Chi Competition  
抽籤結果 Balloting Results

公開組隊際賽太極拳 (Team's Open Tai Chi Chuen)  
活動編號 (Programme No.): 4066 0219

正選名單 (Successful Applicants)  
名額 (Quota): 40 隊 (Teams)

鄭善武 CHENG SIN MO 善武太極學會	張榮 CHEUNG WING 榮太極公益太極道	莊春玲 CHONG CHUN LING 春暉體藝學友會	秦淑美 CHONG SUK MEI 華海太極拳社	馮偉權 FUNG WAI QUAN 馮軍利中華太極社C隊
何國堅 HO KWOK KIN 馮軍利中華太極社B隊	許紫霞 HUI TSZ HA 愉翠傳統楊式太極會	葉婉嬌 IP YUEN KIU 驕陽太極會	郭百根 KWOK PAK KUN 宏武太極學會(B)隊	黎子敏 LAI TSZ MAN 活力太極之友
李夢蓮 LI MONG LIN 康源太極拳會	羅群英 LO KWAN YING DABBY 荃灣譚泰光太極班	盧小惠 LO SIU WAI 廖桂芬養生太極學會	呂禮全 LUI LAI CHUEN 香港太極道~A隊 & B隊	呂樂恒 LUI LOK HANG 俊彥武術(太極)學會A隊
陸煥儀 LUK WOON YI 紅磡45B隊	彭玉萍 PANG YUK PING ELIZA 中華太極社A隊	邵潔玲 SIU KIT LING 千藝社太極隊	譚碧兒 TAM PIK YEE 姜九九太極學會	鄧振堅 TANG CHUN KIN 馮軍利中華太極社D隊
胡早蒂 WU CHOTAI 程國樑藍灣太極會B隊	任月桂 YAM YUET KWAI 程國樑藍灣太極會C隊			

## 注意事項

- (1) 主辦機構以電郵／郵寄／傳真方式通知中籤者，落選者恕不另函通知。如因報名者提供的通訊地址錯誤或不詳以致郵遞延誤，主辦機構恕不負責。
- (2) 中籤者須於下述繳費期內，到任何分區康樂事務辦事處（辦公時間內）或設有康體通服務的康體場地繳交報名費用，並須攜同繳費通知書及身份證明文件（正本或副本），以供核實個人資料。符合優惠收費者，須出示有效證明文件。如中籤者未有如期繳費，則作棄權論。

### 正選中籤者

#### 繳費期

2023年4月26日至5月3日

- (3) 如報名人數／隊數少於名額，或在中籤者繳費期過後仍有餘額，主辦機構會於 **2023年5月12日（上午8時30分開始）至13日**在各區康樂事務辦事處或設有康體通服務的康體場地公開接受報名，名額先到先得。

## Points to Note

- (1) Successful applicants will be notified of the results by e-mail/post/fax while unsuccessful applicants will not be notified. The Organiser shall not be responsible for postal delay arising from incorrect or incomplete correspondence address provided by an applicant.
- (2) Successful applicants should bring along their notification letter and identity document (original or copy) for verification of personal particulars and enrolment fee to any of the DLSOs (during office hours) or recreation and sports venues with Leisure Link services and payment of enrolment fee within the following payment period. Those eligible for concessionary rate are required to produce valid document. Successful applicants who fail to pay within the payment period will be regarded as having forfeited the right to participate.

### Payment Period

#### for Successful Applicants

26 April – 3 May 2023

- (3) If the number of enrolments is smaller than the quota or places are still available after the payment period, open enrolment will be held **from 12 May 2023 (starting from 8:30 a.m.) to 13 May 2023** at all DLSOs and recreation and sports venues with Leisure Link services on a first-come-first-served basis.